
Protokół Nr 35

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się w 

dniu 9 lipca 2014r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Janusz Getka -  przewodniczący komisj i
2. Krzysztof Kłębek -  członek
3. Edward Kryszkiewicz -  członek
4. Bogdan Kujawski -  członek

5. Zbigniew Stańczak -  członek
6. Justyna Wątorska -  parzydło -  członek

W posiedzeniu uczestniczyła pani Krystyna Augustyniak, pan Michał Strzelecki 
a także pan Wójt -  Tadeusz Bulik.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał pan Janusz Getka, powitał zebranych i przedstawił 
porządek obrad:

1. Przeciwdziałanie i zwalczanie narkomanii na terenie naszej Gminy 

Sprawozdanie z działania Gminnej Komisji Rozwiązywania problemów 
Alkoholowych.

2. Rozpatrzenie podań.

Ad. 1 Pani Krystyna Augustyniak -  przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych powiedziała, że praca komisji skierowana jest głównie na 
profilaktykę. Działanie jest skierowane głównie do dzieci i młodzieży jak również komisja 

pracuje osobami uzależnionymi. Na terenie gminy jest coraz więcej osób posiadających 
niebieskie karty ( przemoc w rodzinie) i w tym temacie Komisja współpracuje z Zespołem 

Interdyscyplinarnym ds. przeciw działania przemocy w rodzinie

Dwa razy w tygodniu w Ośrodku Pomocy Społecznej i Ośrodku zdrowia osoby z 

problemami przyjmuje pani psycholog - terapeuta . Każdorazowo z pomocy tej korzysta od 
5 - 1 0  osób. Na terenie naszej gminy prowadzona jest tzw. terapia dzienna.

W programie działania Komisji przyjęto dofinansowanie do kolonii letnich pod warunkiem, 
że na koloniach będzie realizowany program profilaktyczny. Z koloni skorzysta 140 osób a 
dofinansowanie wynosi po 200 zł dla każdego. Poza dofinansowaniem do kolonii 
dofinansowane są tez wycieczki szkolne i na ten cel zostało wydatkowane ponad 14 000 zł. 
Dofinansowano w kwocie 2 500,00 zł festyn z okazji Dnia Dziecka. Pozostałe środki 
przeznaczone są na dożywianie dzieci z rodzin najuboższych i dotkniętych problemem 
alkoholowym, szkolenia członków komisji i sprzedawców.



Środki na dofinansowanie do ww. działalności pochodzą z opłat za zezwolenia na sprzedaż 
napojów alkoholowych.

Ad. 2 Rozpatrzenie podań

Podania cukierników o zmianę w regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy.

p. Michał Strzelecki wyjaśnił, że nie ma możliwości żeby z regulaminu utrzymania czystości 

i porządku został wykreślony zapis dotyczący obowiązku posiadania pojemnika na odpady 
dla obiektów handlowych, usługowych ponieważ byłoby to sprzeczne z ustawą o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. Przedsiębiorcy maja obowiązek korzystania z gminnego 
systemu odbioru odpadów komunalnych pochodzących z pojemników przeznaczonych dla 
klienta i pracowników. Pozostałe odpady generowane w związku z prowadzoną działalnością 

produkcyjną, usługową lub handlową mogą być odbierane na podstawie indywidualnej 
umowy z dowolnym podmiotem który posiada do tego uprawnienia. Większość 

przedsiębiorców w związku z wielkością zatrudnionych pracowników zobligowana jest 
jedynie do posiadania pojemnika 120 1 w ramach systemu odbioru odpadów komunalnych.

o wybudowanie linii oświetlenia ulicznego i
zamontowanie lampy.

Przewodniczący komisji powiedział, że podanie to rozpatrywane było w roku ubiegłym, gdzie 
zostało stwierdzone że brak jest punktu zapalania.

Podanie zostało przekazane do załatwienia p. Augustyniak. Jeżeli będzie możliwość 
zamontowania lampy zostanie to zrobione powiedział Wójt.

Na tym protokół zakończono-

Przewodniczący komisji 

Janusz Getka


